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Zápis č. 2/2023 

 z aktivu klubů chovatelů drůbeže a zástupců ÚOK CHD,  

který se konal dne 18. března 2023 v Praze  

 

 
Přítomni:  

 Zástupci ÚOK CHD, KK: Ing. Zdeněk Dráb, Miloslav Hertl, Jiří Král, Ivan Pavel, Václav 

Rohrer ml., Josef Vilhelm  

 Tajemnice ÚOK CHD: Bc. Ludmila Šilhová  

 Klub chovatelů australek (Jiří Andrle), bantamek (Jiří Herynek), českých hus (Ivan Pavel), 

českých slepic (Bc. Petr Herynek), hamburčanek (Tomáš Mach), hempšírek (Rostislav Valeš, 

Václav Rohrer ml.), krůt a perliček (Ing. Zdeněk Dráb), maransek (Libor Václavík), plymutek 

(Miroslav Pour, Miloslav Hertl), rodajlendek (Ján Beňo), rousných zakrslých slepic (Jaroslav 

Trávníček), sebritek (Ivan Zábrana), šumavanek (Jaroslav Kubát), velsumek (Jiří Král), vlašek 

(Jiří Turek), zakrslých a smaragdových kachen (Roman Morávek)  

 Nezúčastněné kluby: Klub chovatelů araukan, KCH barneveldek, KCH leghornek, KCH 

sasexek, KCH vyandotek (omluven KCH araukan a leghornek) 

 

 

1. Úvod: 

 

Aktiv klubů byl zahájen v 10.00 př. Rohrerem přivítáním všech přítomných, přečtením 

omluvených klubů – araukan a leghornky a uctěním památky zemřelých minutou ticha. Poté 

představením programu schůze, který měl tyto body:  

 

1. Úvod, přivítání hostů (V. Rohrer ml.) 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu (V. Rohrer ml.) 

3. Představení klubů – speciální výstavy, počet členů (V. Rohrer ml.) 

4. Zpráva předsedy ÚOK CHD (J. Vilhelm) 

5. Zpráva o výstavnictví a kontrolní stanici Lanškroun (M. Hertl) 

6. Uznávací řízení kontrolovaných chovů na r. 2023 (Ing. Z. Dráb) 

7. Plán práce na rok 2023 (V. Rohrer ml.) 



8. Diskuse, různé 

9. Závěr (V. Rohrer ml.) 

 

Ke každému bodu byla možná diskuse a reakce hned. 

Nedorazili zástupci klubů berneveldek, sasexek a vyandotek, kteří nebyli omluveni. 

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Zapisovatelkou byla zvolena tajemnice Bc. Šilhová, ověřovateli zápisu byli zvoleni př. 

Zábrana a př. Václavík.  

Př. Rohrer pokračoval s představením programu a požadovaných informacích, které předají 

jednotlivé kluby. Otázka k doplnění programu – př. Hertl žádal sdělení o plnění požadavků 

ÚOK CHD a na žádost př. Zábrany došlo k přehození bodu 3 a 4, nejprve ke zprávě předsedy 

ÚOK CHD a poté k představení klubů.  

 

Slovo dostal př. Hertl, který za kluby přivítal novou tajemnici Bc. Ludmilu Šilhovou a popřál 

k 60. narozeninám předsedovi ÚOK CHD Josefu Vilhelmovi a současně mu předal společný 

dárek. Př. Hertl pokračoval otázkami na předsedu ÚOK CHD, který tímto plynule přechází do 

bodu 3. 

 

 

3. Zpráva předsedy ÚOK CHD  

 

Předseda ÚOK CHD svou řeč zahájil kontrolou usnesení s doplněním informací o placení 

náhrad, které nejsou povětšinou přesně a správně vyplňovány. Upozornil, že v letošním roce 

probíhají volby do všech orgánů svazu a současně poděkoval za práci všech členů klubů. 

Předseda zhodnotil výstavu mladé drůbeže v Přerově a celostátní výstavu Chovatel, poděkoval 

Klubu plymutek, krůt a českých hus za doplnění dvorečků na této výstavě. Ocenil práci 

posuzovatelů a současně konstatoval jejich trvalý nedostatek, za poslední dva roky 

neabsolvoval žádný nový adept. Kladně hodnotil ustavení komise pro práci s mládeží při UOK 

CHD. 

Př. Vilhelm vysvětluje zpracování dotací na konci roku 2022, které byly za pomoci kolegy př. 

Hampla vyplacené koncem roku 2022. Důležité je zpracování dokladů. Doklady musí být 

účelné, správně zaznamenané a na IČO Svazu a poté až na daný klub.  

 

Předseda Vilhelm hodnotí volební období, popisuje odstoupení př. Šedivého a jeho nahrazení 

př. Ing. Drábem. Došlo k návrhu na upřesnění řádu posuzovatelů drůbeže, na úpravu 

normokusů, který byl opakovaně zamítnut ÚVV ČSCH. Padá tím jejich zavedení od 1. 4. 2023. 

Př. Vilhelm upozorňuje na aktuálnost údajů jednotlivých klubů a vyzývá k jejich doplnění. 

Závěrem došlo k výzvě doplnění posuzovatelů a oslovování mladých nadějných chovatelů. 

Připomínalo se, že sekce si musí zařídit spoustu věcí samy, ve spolupráci s ÚVV ČSCH. 

  

Př. Ing. Dráb doplňuje informace o normokusech, kde posuzování 7 zoologických druhů je 

rozdílně náročné, jak fyzicky, tak časově. Pro zajištění kvality a objektivity posuzování by 

normokusy byly užitečné. Dále doplňuje informaci o mladých chovatelích, kteří mají jiné 

zájmy, jiný vztah k přírodě. Jsou náročnější podmínky pro začínající chovatele, v dnešní době 

především finančně.  

 



Př. Ing. Dráb informuje o obcházení nařízení ve spojitosti s ptačí chřipkou. Podotýká, že situace 

není vůbec jednoduchá. Př. Hertl vstupuje do diskuze s tím, že ÚVV ČSCH zasahuje do 

rozhodování ÚOK a, že souhlasí s normokusy, protože drůbež má jisté odlišné požadavky, než 

například králíci.    

 

4. Představení klubů – speciální výstavy, počet členů 

 

Klub chovatelů australek – představuje Andrle Jiří, členů 10, speciálka bylo vystaveno 115 

ks, nový barevný ráz u zdrobnělých  

Klub chovatelů bantamek – Herynek Jiří, členů 15, výstava v Křenovicích, nový barevný ráz 

zlatokrká červeně sedlatá, boje s cizí krví, či bezpapírovou drůbeží, výstava bude 28. 10. 

nejspíše ve Slavkově u Brna 

Klub chovatelů českých hus – Pavel Ivan, 60 členů, výstava s bonitací celkem bonitováno asi 

250 ks  

Klub chovatelů českých slepic – Herynek Petr, Bc., členů 46, zaměření plemenářským 

směrem, doporučení kryovakcinace kuřat, organizace svodu společně s klubem australanek, 

kde se zbonitovalo asi 250 ks zvířat, informování o přebírání správy PK plemenářům klubu. 

Nabídka klubům o zapojení se do programu PKD. Klub chce zřídit akční plán na rok 2023 na 

zřízení nákazového plánu.  

Ptá se př. Rohrer na možnost tvorby rodokmenů pro všechny kluby, či pouze pro GZ. Př. Bc. 

Herynek uvádí, že při určení plemenáře lze celý projekt rozšířit na všechna plemena. Pouze se 

musí upravit uživatelské záležitosti. Nyní jsou v PKD dvě role – evidence a správa plemenářské 

práce. Ptá se Ing. Dráb, zda bude cílem pouze zlepšit užitkové vlastnosti české slepice, či zda 

půjde i o šanci zařazení do GZ dalších rázů českých slepic (např. koroptví). Př. Bc. Herynek by 

rád zařadil do NP i další rázy českých slepic, ovšem je podmínkou digitalizace podkladů pro 

NP. Odpověď na zvyšování užitkovosti souvisí s finančními prostředky a s genetickými 

výzkumy. Př. Vilhelm doplňuje, že PKD je připravena na výstupy a pokud se začne používat a 

vyplňovat, bude sloužit svému účelu a bude sloužit všem. Př. Zábrana dotaz, kdy se dá PKD 

nabídnout ostatním klubům. 

Předseda komise pro GZ Bc. Herynek navrhuje zástupcům klubů následující: 

- Komise pro GZ zajistí podporu zástupcům klubů drůbeže v přístupu do PKD 

- Bude umožněn přístup do testovací části PKD 

- Bodou nabídnuty edukační aktivity, které bude komise realizovat pro již zapracované 

kluby PKD 

O celkovém zavedení a i o řešení odborných specifik z tohoto vyplývajících rozhodne odborný 

orgán ÚOK CHD či Rada plemenné knihy.  

S tímto představením a dohodou zástupci klubů souhlasili. Poté se pokračuje s představováním 

klubů. 

Klub chovatelů hamburčanek – Mach Tomáš, členů 9, výstava byla v Senici na Hané, 

problém s oživením krve, díky výborné komunikaci s Německem došlo k dovozu kohoutů a 

slepic a tím záchraně barevných rázů hamburčanek (černého, zlatého černě pruhovaného, 

stříbrně černě pruhovaného), volby nového výboru – předseda: Václav Hromek, jednatel: 

Vladimír Novák a pokladník: Tomáš Mach, kontrolní komise: Ing. Cinegr a J. Soukup. Výstava 

bude v Senici na Hané 8. – 10. 9. 2023 a ponese název Výstava klubu chovatelů Hamburčanek 

– memoriál Zdeňka Zbořila 

Klub chovatelů hempšírek – Valeš Rostislav, členů 11, speciálka v Rohatci 7. 10. – cca 100 

zvířat, PCH nebyl žádný schválen, novým předsedou po volbách je Rohrer Václav 

Klub chovatelů krůt a perliček – Ing. Zdeněk Dráb, členů 9, vývoj klubu je nejistý, 25. 3. 

bude výroční schůze na Svazu, bude se jednat o znovuspojení s vodní drůbeží, aby nedošlo 

k rušení klubu kvůli malému počtu členů a velikosti populace zvířat. 



Klub chovatelů maransek – Václavík Libor, členů 20, výstava v Dobrovicích cca 100 ks 

objevují se nové barevné rázy, současně se projevuje nedostatek nové krve, výroční schůze 19. 

3. 2023 

Klub chovatelů plymutek – Pour Miroslav, členů 120, problém s plemeníky, vydávají vlastní 

ročenky a zpravodaje pro své členy, expozice na výstavách v Žirči, dále pak Nové Město n. 

Metují, Třinec, Studénka, Chlumec n. Cidlinou – konec října 2023, Lysá n. Labem, expozice 

Moravia Brno, nedaří se místy šlechtitelská práce. V letošním roce v létě chce klub uspořádat 

drůbeží encyklopedii v Podkrkonoší. 

Klub chovatelů rodajlendek – Beňo Ján, členů 11 (7 v ČR a 4 na SR), speciálka na Šternberku, 

v Žilině v plemenářské práci se zaměřuji na tvar těla, barvu a strukturu opeření 

Klub chovatelů rousných zakrslých slepic – Trávníček Jaroslav, členů 24, plánuje se 5 výstav 

– 12. – 13. 8. 2023 Hradec n. Moravicí, Přerov, Moravia Brno, speciálka v Uničově, Studénka 

4. - 5. 11. 2023, aktuální webové stránky, FcB – správce př. Prokeš, předsedou po volbách 

zůstává př. Bohumil Byrtus, spolupráce se slovenskými chovateli, letos je 50. výročí založení. 

Klub chovatelů sebritek – Zábrana Ivan, členů 17, změna posuzovatele – Václav Nedělka, 

řízená plemenitba probíhá již pět let – u 9 členů průběžná selekce, předvýběr a sestavení kmenů 

pro další plemenitbu vlastním bonitačním systémem, v klubu je uznáno 8 PCH, 5 ŠCH a 7 RC. 

Do řízené plemenitby je zařazeno 250 zvířat s kompletní evidencí, Klub intenzivně 

spolupracuje s kluby v Německu, Holandsku, a s jednotlivými chovateli ve Švýcarsku Itálií a 

Francií. Jedná se především o vzájemnou výměnu zvířat a sjednocení systému posuzování na 

speciálních výstavách. V jednotlivých chovech se snaží o zahájení snášky ve stejném termínu 

a to z důvodu společné vakcinace proti Markově nemoci. Výstava se koná 1. týden v říjnu 

standardně v Bohdalově a letos již po 23. Na výstavě je vystaveno cca 150 kusů. Klub má 

enormní zájem využívat PKD. 

Klub chovatelů šumavanek – Kubát Jaroslav, členů10, na konci října výstava na Kladně, 

schůze 2x do roka. Návrat k problému PK – zapojit se do programu PK má klub enormní zájem 

a je škoda, že se o tom tak dlouho vůbec nemluvilo a pouze se vše odkládalo. Pan Kubát vyzývá 

všechny k aktivní účasti na projektu PK, vzhledem k důležitosti a potřebnosti.    

Klub chovatelů velsumek – Král Jiří, členů 12, speciálka v Kolíně 

Klub chovatelů vlašek – Turek Jiří, členů 24, výstavy v Jinočanech 25. 11. 2023 

Klub chovatelů zakrslých a smaragdových kachen – Morávek Roman, členů 23 – více 

mladých členů, expozice v Lysé, speciálka na Moravia Brno, soutěž o putovní pohár, sídlo 

klubu se změnilo na adresu Sekretariátu ÚVV ČSCH 

Klub chovatelů leghornek – předseda Blažek Josef, omluva z důvodu VČS téhož dne, členů 

10 a 5 se bude přijímat, převážně velké leghornky, speciálka 21. 10. 2023 ve Svinčanech – 

zapsáno z emailu 

 

Př. Rohrer doplňuje – Volba v klubech musí být ve formě zápisu odeslána tajemnici ÚOK CHD. 

Kluby, které zápis o řádné volbě neodevzdají, budou zrušeny úřední cestou. 

 

Ing. Dráb podotýká, že při změně statutárního orgánu klubu se musí změna nahlásit na soudní 

rejstřík + povinnost datových schránek. Toto je odesíláno prostřednictvím ČSCH na soudní 

registr. Vše musí jít přes ČSCH. 

 

Př. Vilhelm – povinnost zápisu tří lidí, není povinná kontrolní komise, originál či úředně 

ověřená kopie zápisu o členské schůzi (zápis může být zkrácený). 

 

Př. Rohrer eviduje úbytek členů. V loňském roce bylo 155 členů, letos je 129 členů. 

 

Př. Hertl upozorňuje na termín odevzdání kandidátek do voleb do ÚOK CHD do 31. 3. 2023. 



 

 

5. Zpráva o výstavnictví a kontrolní stanici Lanškroun 

 

Př. Hertl podává zprávu. Ve výstavnictví je třeba, aby odbornost měla přehled, je nutné 

důkladné plánování – uliček, prostoru, voliér. Na celostátní výstavu by se měla dostávat zvířata 

po speciálkách a skloubit CV se speciálkou nelze. Je třeba nových a zkušených posuzovatelů. 

Celkově jsou všechny výstavy pěkné. Chybí přepážky, což je dlouhodobý problém. Nesmí se 

také zapomínat na podlážky – komplikované posuzování, prodlužuje se čas potřebný 

k uklidnění zvířete. Je potřebná spolupráce mezi odbornostmi, podotýká př. Ing. Dráb. 

 

KS Lanškroun – Velké nesrovnalosti v metodice, ve smlouvě, špatný management, nedodržení 

smlouvy ze strany školy, špatné podmínky chovu, špatné krmivo. Nízká váha vajec, ze kterých 

se líhlo. Hlídala se váha vajec, barva. Ze dvou třetin nebyla splňována váha min. 55 g / ks. Byla 

navržena cena za vejce 2 Kč / ks. Do dnes se stále neví, kolik vajec se přesně prodalo – 

nesouhlasí počty prodaných vajec s objednávkami. Př. Hertl chce vědět od předsedy ÚOK CHD 

př. Vilhelma, kolik peněz se utratilo v KS Lanškroun v roce 2022, neboť krmení se žádné 

nekupovalo.  Zvířata byla prodána za 200 Kč / ks. 

 

Je potřeba celý projekt dokončit, tj. vyrovnat se s člověkem, který se o zvířata na KS staral, 

kupoval krmení. Pan Kuchyňka si slepice vzal, ty byly zmasilé, nebyly podvyživené a zdravě 

běhaly. 

 

Př. Bc. Herynek dodává, že je třeba zanalyzovat projekt a zhodnotit, co se povedlo a co ne. Celá 

realizace projektu byla špatně provedená. Chyběla zodpovědnost, mluvilo do toho moc lidí, 

chybělo projektové řízení. Dalším a největším problémem bylo nevhodné krmivo. Odchov byl 

v květnu převezen k př. Bc. Herynkovi. Je důležité vyhodnotit projekt, poděkovat a tento 

ukončit. Z výstupu je si třeba vzít poučení pro další nové projekty. 

 

Př. Pavel se hlásí o slovo s tím, že na začátku byly 2 partneři – Svaz a škola – problémem bylo, 

že škola odstoupila od smlouvy, když se vše již rozeběhlo. Svaz chtěl pokračovat i přes 

nedodržení smlouvy ze strany školy. Ovšem existuje dokumentace, kde byla rizika uvedena a 

bohužel se všechna potvrdila. Př. Bc. Herynek potvrzuje. Projekt nebyl dotažen. 

 

Př. Vilhelm říká, že všechny věci, které tam zbyly, budou odvezeny. 

 

 

6. Uznávací řízení kontrolovaných chovů na r. 2023 

 

Př. Ing. Dráb oznamuje, že KCH ubývá. V současné době jich je 39 - 3 chovy velkých vlašek, 

5 chovů zdrobnělých, dále 21 KCH sebritek – velká zásluha př. Zábrany, 1 chov maransek, 4 

chovy krůt, 1 chov hudánek, 1 KCH hus, 1 KCH pyžmovek. Hospodářská plemena z tohoto 

úplně vypadla. Velkým problémem jsou černé líhně. Bylo by důležité zapojit kluby do projektu 

Plemenné knihy, pro obnovení prestiže, kterou plemenářství mělo dříve.  

 

Otázka př. Bc. Herynka na bonitaci – bonitace je možná u hospodářských zvířat a bonitér musí 

mít určitou kvalifikaci, nemusí být současně posuzovatelem. Bonitér ovšem může provádět 

bonitace pouze v rámci klubu, či plemene. Pro bonitaci musejí být určená pravidla. 

 



Př. Zábrana říká, že pro řízenou plemenitbu je nutné posuzovat zvlášť exteriér. Je nutné 

oficiálně stanovit bonitační systém pro jednotlivá plemena, v klubu chovatelů sebritek se tato 

práce vyplácí.    

 

 

7. Plán práce na rok 2023 

 

Představení plánu práce na rok 2023 př. Rohrerem: 

 

1. Apelace na účast klubů na výstavě v Přerově 

2. Prezentace klubu v plné výši 

3. Klubu se může vyplatit 1 500 Kč – za práci klubu, zaslání dokladu s průvodním dopisem 

4. Příspěvky klubům chovatelů drůbeže za rok 2022 – viz příloha  

 

Vyjádřen námět k úpravě administrace pro objednávání zboží na IČO Svazu př. Ing. Drábem, 

kde by se měl řešit jiný způsob proplácení příspěvků. Mohl by se vyskytnout problém s realizací 

proplácení faktury. Lze používat pokladní doklad, který do 10 000 Kč by měl stačit 

zjednodušený. Ovšem je nutné věc dořešit s účetní.  

 

 

8. Diskuse, různé 

 

Př. Rohrer se ptá na uznání české slepice černé a modré př. Pavla. Černá je uznaná a modrá 

v procesu. Dále byla vyhlášena soutěž o nejlepší zpravodaj klubu. Soutěž se ruší, neboť 

odevzdali pouze hempšírky a plymutky. 

 

Př. Ing. Dráb děkuje klubům, že udržují činnost a apeluje na dobré vztahy drůbežářů. Dále přeje 

všem pevné zdraví a kvalitní početné odchovy. 

 

Př. Vilhelm mluví o evropské výstavě pro rok 2024, která byla zrušena. A pro rok 2025 byla 

navržena všeobecná evropská výstava. Dále končí volební období, je třeba se posunout s dobou. 

Děkuje všem a nabízí reminentní číslo časopisu Chovatel do škol, či školek pro představení 

ČSCH. 

 

Př. Bc. Herynek se táže na projekt Plemenné knihy a otázku plemenáře. Všichni souhlasí a 

pověření plemenáři se mohou ozývat př. Bc. Herynkovi na  herynek.p@ergotep.cz, který je 

posléze přidá do skupiny a zařídí školení. 

 

Př. Kubát žádá, aby na příštím aktivu klubů byl přítomen, alespoň jeden zástupce ÚVV ČSCH. 

 

Dále probíhá debata o vakcinaci proti Markově chorobě, kde vakcinace je, ovšem musí se 

synchronizovat snáška, po vylíhnutí se naočkuje. Vakcína se musí brát přes lékaře, který by ji 

měl i aplikovat, kvůli nelehké manipulaci. Musí být zajištěna organizace, zájem a chuť se tomu 

věnovat. Vakcína se dá objednat za cca 1000 Kč / 1000 dávek s omezenou dobou použití – 

proto důležitost synchronizace snášky, prezentuje př. Zábrana. 

 

 

 

 

 

mailto:herynek.p@ergotep.cz


9. Závěr 
 

z jednání č. 1/2023 (konaného dne 18. 03. 2023 v Praze) Aktiv klubů chovatelů drůbeže 

přijal tyto závěry: 

 

- Volba v klubech musí být ve formě zápisu odeslána tajemnici ÚOK CHD  

- Soutěž o nejlepší zpravodaj byla zrušena. 

- Kluby, které zápis o řádné volbě neodevzdají, budou zrušeny úřední cestou. 

- Změna statutárního orgánu klubu se musí nahlásit na soudní rejstřík přes datové 

schránky prostřednictvím sekretariátu ÚV 

- Termín odevzdání kandidátek do voleb do ÚOK CHD a KK je do 31. 3. 2023. 

- Aktivita a práce klubů bude ohodnocena příspěvkem, který činí 1 500 Kč / klub. 

- Nutnost dořešení proplácení účetních dokladů / faktur s účetní. 

- Zástupci klubů se dohodli s předsedou komise pro GZ Bc. Herynkem na 

spolupráci a aktivním zapojení se do programu Plemenné knihy, kde Komise pro 

GZ zajistí podporu zástupcům klubů drůbeže v přístupu do PK drůbeže. Přístup 

bude umožněn do testovací části PKD. Budou nabídnuty edukační aktivity, které 

bude komise realizovat pro zapracované kluby PKD – o realizaci zavedení a řešení 

odborných specifik rozhodne odborný orgán ÚOK CHD či Rada plemenné knihy 

drůbeže.  

 

Zasedání č. 2/2023 (aktiv ÚOK CHD s kluby chovatelů drůbeže) bylo ukončeno v 15:40. 

 

 

 

 

             Josef VILHELM, v. r.                                                                       Václav ROHRER ml.  

             předseda ÚOK CHD                                                                  člen ÚOK CHD – práce s kluby 

 

 

 

Počet příloh: 1 

 
 

 Zapsala: Bc. Ludmila Šilhová 

 Ověřovatelé: Zábrana Ivan, Václavík Libor  

 K ověřování zasláno dne: 23. 3. 2023 

 Ověřování ukončeno dne: 27. 3. 2023  

 Zápis bude po ukončení ověřování e-mailem odeslán klubům a ÚOK CHD, vyvěšen na webu ČSCH, v 

časopise Chovatel bude zveřejněna zpráva o konání aktivu. 

 

Ověření a doplnění 24. 3. 2023 Ivan Zábrana   

 

 



Příloha:  

Příspěvky klubům chovatelů drůbeže   

    
Kritérium - 1500,- Kč na klub    

    

 
   

Kub chovatelů 
Číslo účtu příjemce 

Kód 
banky 

Měna CZK 

  Částka 

Klub chovatelů araukan 266394422 0300 0 

Klub chovatelů australek 208185438 0600 2000 

Klub chovatelů bantamek 2101676498 2010 3000 

Klub chovatelů barneveldek 2701650646 2010 1500 

Klub chovatelů českých hus 2800556882 2010 1000 

Klub chovatelů českých slepic 198669702 0300 1000 

Klub chovatelů hamburčanek 
35-

9192120277 0100 0 

Klub chovatelů hempšírek 285863239 0300 6000 

Klub chovatelů krůt a perliček 3149629193 0800 0 

Klub chovatelů leghornek 4212550053 0800 1000 

Klub chovatelů maransek 225073518 0300 2000 

Klub chovatelů plymutek 216893661 0300 5500 

Klub chovatelů rodajlendek 
43-

1393650227 0100 0 

Klub chovatelů rousných zakrslých 
slepic 290350956 0300 1500 

Klub chovatelů sasexek 1033157113 0800 0 

Klub chovatelů sebritek 0771678143 0800 1500 

Klub chovatelů šumavanek 1020842621 0100 0 

Klub chovatelů velsumek 215341996 0300 2000 

Klub chovatelů vlašek 1028847291 6100 0 

Klub chovatelů vyandotek 179938970 0300 2500 

Klub chovatelů zakrsl a sm. kachen 288371117 0300 3000 

CELKEM   33500 

    
Pozn. proplatit Klub chovatelů Velsumek   

    

Náklady    

31.500,- Kč    
 

   

Středisko:   310 – Drůbež    

Účet:  581800 - Příspěvek ZO, klubům             

Text: Příspěvky klubům 2022    
 

   

23.12.2022    

Josef Vilhelm    
 


